

We are told that "time is money", it is true. Imagine, if everyone knew that there are viruses, insects and thugs around us, maybe the living would be more careful... The main thing is to be well informed. Covid-19 is not over, bed bugs can transmit deadly diseases to us, malicious individuals encourage pregnant women to avoid taking medication if they have contracted the flu, etc. **Still, untreated pain and fever can pose risks to the fetus**, according to Dr. **Alison Cave**. So, **mobilize to help your friends and loved ones be well-informed to fight the bad guys**, to take precautions for their safety and that of their loved ones. Especially now, the bad guys in the south are targeting **Alberta's** oil and natural gas, which is the wealth of that province, and unfortunately, in Canada, there is a **small group of people who are traitors**. Friends, don't get me wrong "Republicans run 8 of the 10 poorest states in the United States.", see Chris Armitage's analyses...

On nous dit que « le temps, c'est de l'argent », c'est vrai. Imaginez, si tout le monde savait qu'il y a des virus, des insectes et des voyous autour de nous, peut-être que les vivants seraient plus prudents... L'essentiel est donc d'être bien informé. La Covid-19 n'est pas terminée, les punaises de lit peuvent nous transmettre des maladies mortelles, des individus malintentionnés encouragent les femmes enceintes à éviter de prendre des médicaments si elles ont contracté la grippe, etc. **Pourtant, La douleur et la fièvre non traitées peuvent présenter des risques pour le fœtus, selon Dr Alison Cave**. Alors, **mobilisez-vous pour aider vos amis et vos proches à être bien informés pour lutter contre les méchants**, à prendre des précautions pour leur sécurité et celle des leurs. Surtout maintenant, les méchants du Sud ciblent le pétrole et le gaz naturel de l'**Alberta**, qui sont la richesse de cette province, et malheureusement, au Canada, il y a **un petit groupe de personnes qui sont des traîtres**. Amis, ne vous méprenez pas « Les républicains dirigent 8 des 10 États les plus pauvres des États-Unis. », voir analyses de Chris Armitage...

25-09-2025

<https://www.forever-canadian.ca>



<https://www.youtube.com/watch?v=38gVZgE39K8> ( ' Why Mosquitoes Bite Some People More Than Others ' )

<https://medium.com/@carmitage/republicans-run-8-of-americas-10-poorest-states-maybe-they-should-stop-713c1d270f00>

<https://medium.com/@carmitage/i-researched-every-attempt-to-stop-fascism-in-history-the-success-rate-is-0-a665e2e048a2>

<https://www.independent.co.uk/news/uk/home-news/nigel-farage-donald-trump-kemi-badenoch-wes-streeting-nick-ferrari-b2833000.html>